
Protokoll fört vid Tiveds idrottsförenings årsmöte den 20 maj 2022.


Även i år blev årsmötet framflyttat på grund av pandemin och restriktioner. Nu i maj 
månad verkar smittorisken minimal och Corona räknas inte längre som en samhällsfarlig 
sjukdom. Vi hoppas att verksamheten och uthyrningen av Åboholm ska sätta ny fart även 
om vi i Tiveds IF har haft en hel det aktiviteter även under detta pandemiår.


§1	  Mötet öppnades av Susanne Urberg som berättade lite om renoveringen som 	 	
	 genomförts av Åboholm. Inne har vi nymålade fina väggar och ute är ingången 	 	
	 uppfräschad. Lite småreparationer har genomförts och några nygamla maskiner 		
	 har tillkommit i gymmet.


§2	 Till ordförande för årsmötet valdes Björn Palmqvist.


§3	 Till sekreterare för mötet valdes Eva Olofsson.


§4 	 Till protokolljusterare och tillika rösträknare valdes Janne Andersson och Tomas 		
	 Andersson.


§5	 Mötet ansåg att Tiveds IF:s årsmöte var behörigt utlyst.


§6	 Föredragslistan fastställdes. 


§7 	 Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen som också hade skickats ut till alla 	
	 medlemmar.  Verksamhetsberättelsen för 2020 godkändes av årsmötet.  

	 Se bilaga 1.

	 

§8	 Vår kassör redogjorde för siffrorna i kassaberättelsen efter det klubbades 

	 densamma igenom. Se bilaga 2


§9	 Våra revisorer var inte på mötet men hade lämnat en rapport som ordförande läste     
	 upp. De rekommenderade ansvarfrihet för styrelsen och det blev också mötets           
	 beslut. Se bilaga 3


§10	 Verksamhetsplan för år 2022 lästes upp och godkändes. 


§11	 Mötet föreslog att medlemsavgift och arvoden ska vara detsamma som året innan. 


§12	 En budget för år 2022 som baserats på årets siffrot presenterades och godkändes.


§13	 Antal styrelseledamöter ska även fortsättningsvis vara 7 till antalet plus två                
	 suppleanter.




§14	 Valberedningen hade gjort ett gott jobb så det var bara för mötet att besluta enligt   
	 deras förslag

	 a) till ordförande för två år valdes Susanne Urberg.

	 b) till styrelseledamot på två år valdes Tommy Gustafsson, Björn Palmqvist och 	 	
	     Rolf Adamsson.

	 c) till styrelsesuppleanter på ett år valdes Tomas Andersson och Heiko de Kort.

	 d) till revisorer på ett år valdes Nils-Olof Tivemyr och Berit Jakobsson.

	 e) till revisorsuppleant valdes på ett år Leif Unosson

	 f) till festkommiten valdes på ett år Anita Karlsson, Ida Gunnarsson och Louise 	 	
	     Didriksson.

	 g) Som representant för Bergslagsleden valdes på ett år Susanne Urberg och Harry 
	     Lundin. 

	 f) Valberedningen har inte hittat någon villig person att ta hand om våra lotterier 	 	
	     trots idogt arbete. Uppdraget går vidare til styrelsen om de kan hitta någon eller 	
	     om vi helt enkelt ska lägga ner lotterierna.

	 g) Motionslotteriet (före detta cykelsektionen) fortsätter dock under ledning av Ulla 	
	     Carlsson och Kerstin Jakobsson.

	 e) Enligt mötets enhälliga förslag fortsätter Anita Karlsson, Marie Lyhammar och 		
	     Louise Didriksson som valberedning även nästa år.


§15	 Ordförande Björn Palmqvist läste upp våra ”nya” stadgar och framförde 	 	 	
	 anledningen till att styrelsen vill ändra och den diskussion som varit inför den 	 	
	 eventuella stadgeändringen.


§16	 Mötet antog de nya stadgarna för Tiveds IF.


§17	 Mötet avslutades och vi fick avnjuta av smörgåstårta och kaffe. Tack för i år.


Ordförande Björn Palmqvist 	 	 	 sekreterare Eva Olofsson


justeringsman Janne Andersson   	 	 justeringsman Tomas Andersson


